

Protokoll vid möte 2022-02-23

Mötestid: 17:15-19:00

Plats: TP41 och Zoom



<b>1. Mötets öppnande</b>	Gry Björkman öppnade mötet kl. 17:16
<b>2. Val av justerare</b>	My Rydgren och Jonas Larsson valdes till justerare.
<b>3. Mötets behöriga utlysande</b>	Mötet var behörigt utlyst.
<b>4. Adjungeringar</b>	Simon Hertzman adjungerades.
<b>5. Fastställande av föredragslista</b>	Föredragslistan godkändes.
<b>6. Närvaro</b>	Gry Björkman Simon Hertzman Fanny Lundgren Hamrebjörk Niklas Berkesten Jonas Larsson Cristoffer Lind Karlsson My Rydgren Manuel Kabro Lisa Trange
<b>7. Föregående mötesprotokoll</b>	Föregående mötesprotokoll godkändes och har skrivits på.
<b>8. Avstämning föregående möte</b>	Gry: -  Niklas: Ingenting. <b>OK</b>  Cristoffer: Marknadsföring till logistikveckan. <b>OK</b>  Lisa T: Gu-råd, amo-råd, kolla upp ang motivationsworkshop. <b>Typ OK</b>  Jessica: Till nästa vecka ska allt vara klart när det kommer till pub/sittning. Vi har sålt biljetter och väntar på att få hålla i vår sittning. <b>Ej närvarande</b>

	<p>Manuel: Fixa lokal till föreläsningarna, fixa mat och dryck till dessa. Kolla igenom Niklas dokument. <b>OK</b></p> <p>Jonas: Bli klar med planeringen för logistikresan. Få ut marknadsföring för hemmissionering. <b>OK</b></p> <p>Fanny: Ska på ITN-möte. Göra Lust-uppdatering. Börja planera inför nästa pluggfrukost. <b>OK</b></p> <p>Garry: Fixa sin mail och titta igenom sitt testamente (får utav Lisa E). <b>Ej närvarande</b></p>
<b>9. Projektledare LOGIN</b>	<p>My: Projektgrupp är i gång. Sebastian Haglind är nu vice Projektledare, Tilda Trulsson är kassör. Ska börja rekrytera in resten. Är trycket låg så ska alla hjälpas åt att planera istället för att dela upp ansvarsområdena. Har en ambition att ha mässan på två plan, plats för fler företag.</p>
<b>10. General Familjen</b>	<p>Simon: Främst planerar om VK den 5e mars. Planerar för skifte v.13, projektgrupp har satts ihop.</p>
<b>11. Festerichefer</b>	<p>3Cant Iris: Meddelande via Fanny: Tjena, jag har ett annat möte idag och kommer inte hinna närvara på dagen sektionsmöte. Men jag kan meddela att vi i 3cant håller på att planera för skifte då vi har bestämt barn. Vi tyckte fulvinsrunda och sittning samt klubb var superroligt och hoppas ni är nöjda. Det var om jag inte missminner mig 23 logistikare som vi kommer fakturera er för. Hur tyckte ni dagen 19/2 gick? Sektionen tyckte dagen va rolig och bra planerad.</p> <p>Escort Emma: My: Äskning skickades in igår, för ovveinvigningen. Skifte och en massa annat planeras. Mötet diskuterar om Escort behöver brygga till 3cant och Familjen för ovveinvigningen, även hur mycket som ska bryggas. Escort behöver enligt sektionen brygga 2 satser för invigningen, till sig själva samt 3cant och Familjen.</p>
<b>12. Event</b>	<p>Jessica: Meddelande via Gry: Limbo mellan LOGdansen och banketten. Lyckad LOGdans, ska hitta lokal til jubileum, Trappan fullbokad det datumet, annan lokal ska hittas.</p>

<b>13. Kassör</b>	Niklas: Förra veckan var det kassörråd, en fråga kom upp angående SAFT. Ett event till sektionsaktiva, 18 000 i budget (ca 800 kr/person). Vi får bidrag för de som va aktiva förra året och i år, måste inte planera en aktivitet utan det kan vara en present eller liknande. Alla skulder avbetalda, Fanny ska ge kvitto från syjuntan.
<b>14. Info &amp; PR</b>	Cristoffer: Mycket jobb förra veckan, ska hjälpa Jonas med hemmissioneringen. LinTek har skickat ut en enkät, där den sektion med störst andel deltagande får tårta. Event för ovveinvigning ligger ute, Ettan verkade taggade.
<b>15. Alumniansvarig</b>	Manuel: Nästa projekt är att fixa en alumn som några studenter kan skugga. Ge studenten en inblick i dess liv, kan ge motivation också. Förra veckan va logistikveckan, var för Manuel ögonöppnande och gav honom bra erfarenhet.
<b>16. Arbetsmiljöombud</b>	Lisa T: Försöker hjälpa Lisa Ekroth med efterdyningarna av kursutvärderingarna, många har yttrat att de uppfattar att många halvfartskurser inte går just på halvfart. Hon ska föra det vidare uppåt.
<b>17. Ordförande</b>	Gry: Planera inför vårmötet, ska ta reda på vilka dokument som ska in och när, all formalia kring det. Planera och se vilka evenemang som kommer framöver. Ordföranderåd i morgon, och ovveinvigningens karta över stationerna är klar.  Fanny: Är snart färdig med planeringen för den gemenskapsfrämjande aktiviteten, projektgruppen har kollat med äldre generationer av både festerier och phadderier för att se om de vill hjälpa till med stationerna. Aktiviteten har inspiration av Boda Borg, där det kommer vara olika aktiviteter i Täppan, lokaler är bokade. Pluggfrukostens planering är snart igång, ska kolla upp ett bra datum under omtenta-P.
<b>18. Rekrytering</b>	Jonas: Logistikresan förra veckan, väldigt lyckad. Feedback enkäten gav väldigt högt betyg. Ska kolla med Tobias Aspegård vart denna utvärdering ska

	in. Kvittot för tågbiljetter ska skickas in och hemmissioneringen ska det planeras mer inför.
<b>19. Studienämndsordförande</b>	Garry: -
<b>20. Beslut: Fastställande av budget enligt motion på höstmötet 2021</b>	Roll-up: 2 475 kr Prissumma för byte av logga: 5 000 kr Mat på Logistikpub: 2 848 kr Styrelsen på LOGdansen (8 st): 1 856 kr Rabatterade biljetter LOGdans: 5 200 kr Banketten: 12 621 kr <b>Beslut:</b> Mötet beslutade att fastställa budgeten enligt motion på höstmötet 2021 <b>Finner bifall</b>
<b>21. Övriga frågor</b>	-
<b>22. Att göra till nästa möte</b>	Gry: Ska kolla upp datum för när allt(dokument) ska skickas in. Kolla vilka evenemang som ska genomföras senare i vår.  Niklas: Ska gå kassörråd. Börja kolla hur man gör nästa års budget.  Cristoffer: Fortsätta med allmän marknadsföring, planera ovveinvigning. Se till att alla föreningar inte kör samma lek på ovveinvigningen. Se om det kan motiveras att göra enkäten.  Lisa: Marknadsföra undersökningen på Instagram. AMO-råd, GU-råd.  Jessica: -  Manuel: Påbörja planeringen inför det nya projektet.  Jonas: Få ut marknadsföring om hemmissionering. Ska vara med på informationsmöte med basårsstudenter.  Fanny: Hitta datum för pluggfrukost.

	Garry: -  My: Ska fixa marknadsföring för sökperioden för EDGB-LOGIN.
<b>23. Nästa möte</b>	Nästa träff: Nästa lunchmöte är: 2022-03-02 Nästa kvällsmöte är: 2022-03-02
<b>24. Mötets avslutande</b>	Gry Björkman avslutade mötet kl.18:02.

Protokoll fört av:

Fanny Lundgren Hamrebjörk

.....

Justering:

Gry Björkman

.....

My Rydgren

.....

Jonas Larsson

.....